



Protokoll styrelsemöte, Falu IF

Datum: 2024-09-17
Tid: 17.30- 21.00
Plats: Cafeterian, Lugnets Ishall, Falun
Närvarande: Håkan Alfon, Fredrik Eljas, Robert Wikblom, Lennart Karlsson, Erik Norden,
Ulrika Norling (suppl, Niclas Medberg, Jonas Hedlund)

1. Öppnande av mötet

Ordförande öppnad mötet och hälsar alla välkomna.

2. Val av sekreterare samt justerare:

Sekreterare: Ulrika Norling samt justerare Robert Wikblom (Beslut)

3. Godkännande av dagordning: Ja (Beslut)

4. Genomgång föregående protokoll: Inga tillägg skickar in mötesprotokollet för arkivering

5. Organisation (Beslut)

Vi går igenom samtliga delar och har förslag på personer. Håkan skickar ut information om detta och att vi behöver hjälp med att fylla vissa poster och förslag till grupper som exp sjukvård, hemsida, sekretariat. Se bilaga 1; över en schematisk bild över stommen och indelning av vår organisation. Excell-ark över namnsatta poster över ansvariga för olika funktioner Tas fram för att fylla på den närmaste tiden..

Hemmamatcher A-laget: Varje ungdomslag kommer att få ansvar att bemanna A-lagets hemma matcher dvs allt från Cafeteria, matchvärdar, insläpp osv. Lagen har möjligheter till eget engagemang som exp lotteri eller andra aktiviteter för att få in mer pengar till sin lagkassa.

Säkerhet: Adam Svensson har gått en utbildning gällande säkerhet och får informera Teamet som skall ansvara för detta.

Information mailas ut samt läggs ut på laget.se.

Magnell är fortsatt sjukskriven och det är oklart när och om han kommer tillbaka. Lennart får uppgift att lista upp vad och när olika delar skall göras som varit Magnells ansvar. Vi behöver få ordning på olika delar som är lätt att det missas så vi får kontroll på årshjulet.

Cafeteria/Kiosk: Niclas har fixat sponsring gällande ny utrustning i köket. Niclas inventerar vad mer som behöver uppdateras och det är av vikt att köket sköts och hålls efter. Kristin Bolen kommer att ha det löpande ansvaret att bla att sköta inköp av varor

6. Ekonomi (Information – EN)

- Budget
- BR och RR
- Likviditetsbudget

Det efterfrågas insyn i vår budget och översyn vart pengarna går, vi kommer att lägga upp ett dokument som beskriver flödet och sponsorintäkter och hur pengarna fördelas på hemsidan.



7. **Domare**

(Beslut)

- Domarresa ; Alla domare som gått utbildningen samt dömt minst en match kommer få åka på en match till Leksand och se Leksands herrar spela. Vi står för busstransport.
- Istider för vidareutbildning- Lennart kollar upp detta.
- Inköp/översyn domarutrustning; Vi köper in nya tröjor och byxor så det finns aktuella storlekar till alla domare och att det blir enhetligt. Eljas kollar om vi kan få sponsring för denna avgift då satsar nu på våra domare.

Vi hade 25 domare som deltog i utbildningen 16/9 vilket är mycket glädjande. Ett steg i rätt riktning i vår satsning för nya domare.

8. **Rapport från arbetsgrupper**

(Information)

- Sportkommitté

Sammankallande: Robert Wikblom

Ansvariga A-lag

Torbjörn Johansson

Ansvariga U16-J20

Fredrik Näslund

Ansvarig Ungdom TKH – U14

Robert Wikblom

Fysansvarig Ungdom

Vakant

Dommaransvarig

Jonas Hedlund

Ansvarig Dam/Flick

Vakant

- Evenemangs och marknadsgrupp; Tony Kaas samt Fredrik Karlsson är med i gruppen.

- Trygghetsteam:

*Informerar om att planeringen att komma ut till samtliga lag och informera över vårt arbete framöver.

*En enkät kommer skickas ut till samtliga lag och det kommer senare att följas upp av trygghetsteamet.

*Fadderverksamhet från A-laget (Patrik ansvarar för detta) kommer att påbörjas nu under hösten i samtliga ungdomslag.

*Önskemål att få en mailadress snarast, så vi har en kontaktväg till föreningens medlemmar.

- Ungdomskommitté- är inte satt ännu, vi saknar fortfarande representanter, vi får gå ut i respektive lag för att få till denna kommitté.

9. **A-laget Herr/HockeyEttan**

(Information)

- På gång; vi kommer att bli ålagda utse en antidoping ansvarig i föreningen som kommer att kunna ha hand om förebyggande frågor.

10. **Övriga frågor**

*Slipmaskin; Båda är nu lagade. Det är av vikt att man har utbildning INNAN man använder den.

*Ishallsprojet; ISAK- svårt att få information. Robert fortsätter att stöta på för att få en dialog, men just nu får vi inget gehör alls från kommunen.

*REK-laget Dam: avgift 1500 kr/säsong samt att dom får ett årskort.

*Styrelseprotokollen läggs upp på Laget.se på hemsidan.



*FIF-har fått en donation på 100.000kr, vi bordlägger frågan till nästa möte att ha förslag till vad dessa pengar ska öronmärkas till.

*Till nästa möte; ska vi kolla upp en fråga gällande om det finns ett beslut på en satsning på 100 000kr till en ungdomssatsning, eller att vi har en möjlighet och utrymme till detta i detta års budget.

*Beslut om att vi kommer att genomföra en föreningsdag den 6 oktober i samband med hemmamatchen, vi bjuder på hamburgare samt inträde till matchen. Tillfälle för styrelsen att möta alla medlemmar.

*Kallar på ledarmöte den 25 september kl 17:30 för att möta oss i styrelsen och chansen att ställa frågor gällande upplägg inför säsongen. Robert skickar ut en kallelse.

*Domarna behöver en egen sida på Laget.se- Jonas tar kontakt med Lennart för att få tillhörighet till detta.

*Damlaget- vi önskar att driva ett juniordamslag som enligt tidigare beslut, Håkan undersöker samarbete med Leksand IF. Vi jobbar på att få en ansvarig för Dam-verksamheten, fortsatt dialog sker.

11. **Avslutande av mötet** Ordförande avslutar mötet.

Håkan Alfon
Ordförande

Robert Wikblom
Justerare

Ulrika Norling
Sekreterare



5. ORGANISATION

